# 天主教聖安德肋小學

# 申請 2020 年 9 月小一入學注意事項

### (一) 遞交表格:

日期: 2019年9月23至9月27日

時間: 上午 9:00 - 正午 12:00 及 下午 2:00 - 4:00

地點: 本校會議室

#### (二) 家長應出示的證件:

- 1. 填妥之「小一入學申請表」(全份三張)
- 2. 申請學生的香港出生證明書正本、副本
  - 或 兒童合法居留本港的證件 及 申請學生之出生證明書正本、副本
  - 或 中國政府發出的單程通行證 及 申請學生之出生證明書正本、副本
- 3. 家長 (父親或母親)或 監護人的身份證正本
- 4. 申報居住地址的證明文件 及 影印本 (如水、電或煤氣費單證明文件的正本、副本)
- 5. 若申請學生為天主教教友,請出示領洗紙正本、副本
- 6. 回郵「大」長形信封(4吋×9吋) 一個 (信封上 貼上 2元 郵票, 寫上 學生 中文姓名 及 地址)
- \* (兄姊就讀本校)兄姊的香港出生證明書及本年度學生手冊「2019-2020學生學籍表」副本; (父母/兄姊在本校畢業)父母/兄姊的畢業証明書及兄姊出生證明書正、副本
- (三) 放榜日期: 2019年11月18日(星期一)
- (四) 註冊日期: 2019年11月20日(星期三)及21日(星期四)

時間: 上午 9:00 - 正午 12:00 及 下午 2:00 - 4:00

地點: 本校會議室

## (五) 注意事項:

- 1. 所有申請 2020 年度小一入學的兒童在 2020 年 9 月入學時必須已年滿 5 歲 8 個月(即於 2014 年 12 月 31 日或以前出生者才符合資格)。
- 2. 若在「計分辦法準則」下有得分相同的申請人,而這些申請人數目又超過學校剩餘的「自行分配學位」的學額時,本校會把這些申請交由教育局電腦抽籤。
- 3. 在本校交表之「自行分配學位」申請者,如未能獲得小一學位,可在「統一派位」時, 選擇本校為第一志願。

各位家長對本校的支持及欣賞,我們深表感謝!

# St. Andrew's Catholic Primary School Primary One Admission (POA) for September 2020

# 1. Submission of Application Form:

Date: 23 September — 27 September 2019

Time : 9:00 am - 12:00 noon & 2:00 pm - 4:00 pm

Place: Conference Room (G/F)

#### 2. Submission of supporting documents:

- (1) The completed Application Form (3 pages)
- (2) The original copy and the photocopy of :
  - --- Student's HK Birth Certificate / HK I.D. card / other valid document
- (3) The original copy of HK I.D. card of parent or guardian
- (4) The proven document of Residential Address (e.g. water / electricity / town gas bills)
- (5) The original copy and the photocopy of Baptism Certificate (if the student is a Catholic)
- (6) One \$2-stamped, self-addressed envelope (size 4" x 9")
- \* Applicants who have siblings studying in our school should submit a photocopy of their siblings' Birth Certificate, and the personal information page of the current Student Handbook (2019-2020).

If the parents or siblings are the graduates of our school, they should present the original copy and submit the photocopy of the graduation certificate.

## 3. Release of discretionary places admission results :

Date: 18 November 2019 (Monday)

#### 4. Registration for successful applicants:

Date : 20-21 November 2019 (Wednesday and Thursday)
Time : 9:00 am -12:00 noon & 2:00 pm - 4:00 pm

Place: Conference Room (G/F)

#### 5. Points to note:

- (a) To be eligible for participation, the child must reach the age of 5 years 8 months when he / she is enrolled in P1 in September 2020 (i.e. born on or before 31 December 2014).

  All children born after 1 January 2015 cannot apply for 2019 Primary One Admission.
- (b) If two or more applicants received the same amount of points under the Points System, and the number of these applicants exceeds the number of discretionary places offered, the school will transfer these applications to EDB for a random computer draw.
- (c) Applicants who submitted their applications to our school during the "Discretionary Places Admission" stage, and have not been offered a place, may choose our school as their first choice in the form in the "Central Allocation" stage.

Thank you for your continuing support to our school.